青海·甘肅·四川藏曆新年"莫郎曬佛節" 人文風光專業攝影 12 日 世界上最神奇的一片淨土



目的地介紹:

莫朗節:是藏區規模最大最隆重的宗教慶典節日。於每年藏曆正月初三至十七舉行。在此期间藏區的各大寺院相繼開展戶外各種大型的誦經、跳神、展佛、降神、驅鬼、轉強巴佛大型佛事活動。来自四川、甘肃、青海、西藏朝拜群众可达数十万人之多。

曬佛節:是藏族人民的一個傳統節日。所謂"曬佛",就是把寺院裏珍藏的巨幅錦緞織繡佛像,抬出來(平時是卷起來 收藏保護的)展示於光天化日之下及廣大信眾面前,讓善男信女觀瞻膜拜。

<u>郎木寺</u>:位于四川、甘肃两省交界之处,号称为微缩版的"香格里拉",自古就是四川、甘肃、青海各族民众朝拜黑虎女神的圣地。小溪"白龍江"穿鎮而過,兩座寺院隔河相望,甘肅的是賽赤寺,四川的是格爾底寺。

——心靈與視覺的饗宴——

【特別贈送】無限量供應礦泉水、红景天、苦荞茶水、氧气瓶。

【行程購物】絕不安排旅遊購物商店。

Qinghai Gansu Sichuan Tibetan Lunar New Year "Monlam Prayer Festival" Humanistic Landscape Professional Photography 12 Days The most magical pure land in the world

Destination description:

Monlam Prayer Festival: It is the largest and grandest religious festival in Tibetan area. Monlam Prayer Festival is held from the 3rd to 17th days of the first lunar month in Tibetan lunar calendar each year. During this period, the major monasteries in Tibetan areas will hold large-scale activities like chanting, dancing, unveil the Buddha, praying, exorcising devils, kora and other Buddhist activities. Pilgrims from Sichuan-Gansu-Qinghai-Tibet areas will be more than ten thousand.

Grand scene of Unveil Thangka (Thangka Unfolding): Thangka Unfolding is a traditional festival of Tibetan people. "Unveil Thangka" (Thangka Unfolding) is to carry out the valuable and huge embroidered Thangka from the monastery (usually they are rolled in and collected inside the monastery) in broad daylight and in front of the masses of believers, to display them for the pilgrims to worship.

Langmusi: It located at the provincial border of Sichuan Province and Gansu Province, known as a miniature version of Shangri-La, it has been a sacred place for people of all ethnic groups in Sichuan, Gansu and Qinghai to worship the black tiger goddess since ancient times. The brook "Bailong River" crosses the town and the two monasteries face each other across the river, in Gansu is the Sertri Monastery or as some call it, the Gansu Monastery; in Sichuan is Kirti Monastery.

——Spiritual and visual feast——

[Special gift] Unlimited supply of mineral water, rhodiola healthy tea, buckwheat tea, oxygen supply equipment. [Trip shopping] No shopping.

簡要行程:

第一天: (正月初八) 蘭州接晚機→入住酒店【當天不含晚餐】 宿: 兰州蓝宝石大酒店同级 第二天: (正月初九) 蘭州→ 同仁縣拍上吾屯寺法會 宿:同仁時代大廈同級 第三天: (正月初十) 全天拍攝郭嘛日寺吃舍飯大法會活動 宿:同仁時代大廈同級 第四天: (正月初十一)拍攝下吾屯寺大法會活動→赴夏河 宿: 夏河玖盛國際飯店同級 第五天: (正月初十二) 上午拍拉蔔楞寺辯經→赴郎木寺 宿: 郎木寺國際大酒店同級 第六天: (正月初十三) 上午拍郎木寺展佛活動→碌曲 宿:碌曲隆达大酒店同級 第七天: (正月初十四)拍西倉寺跳法舞、亮寶等法會活動 宿: 郎木寺國際大酒店同級 第八天: (正月初十五)甘肅郎木寺念經→阿壩縣 宿: 阿壩縣安德喜納酒店同級 第九天: (正月初十六) 蓮寶葉則風景區→阿壩縣各寺院佛事活動外拍 宿: 阿壩縣安德喜納酒店同級 第十天: (正月初十七)阿壩縣各寺院佛事活動外拍→若爾蓋 宿: 若爾蓋凱德豐大酒店同級 第十一天: (正月初十八)若爾蓋大草原→蘭州 宿: 兰州蓝宝石大酒店同级

Brief itinerary:

第十二天: (正月初十九) 蘭州送早機

- Day 1: (The 8th day of the first lunar month) Pick up late flight at Lanzhou → Hotel [Dinner is not included]

 Accommodation: Lanzhou Sapphire Hotel or equivalent
- Day 2: (The 9th day of the first lunar month) Lanzhou → Photograph Wutun Upper Monastery prayer session in Tongren County

Accommodation: Tongren Times Hotel or equivalent

Day 3: (The 10th day of the first lunar month) Whole day photograph Guomari Monastery of eat shefan prayer session activities

Accommodation: Tongren Times Hotel or equivalent

- Day 4: (The 11th day of the first lunar month) Photograph the activities of Wutun Lower Monastery prayer session → Xiahe Accommodation: Xiahe Jiusheng International Hotel or equivalent
- Day 5: (The 12th day of the first lunar month) In the morning to photograph Buddhist Debate in Labrang Monastery → Langmusi

Accommodation: Langmusi International Hotel or equivalent

- Day 6: (The 13th day of the first lunar month) In the morning photograph Thangka unfolding in Langmusi → Luqu Accommodation: Luqu Ronda Hotel or equivalent
- Day 7: (The 14th day of the first lunar month) Photograph the activities of Cham dance, Treasure Display and others in Xicang Temple

Accommodation: Langmusi International Hotel or equivalent

Day 8: (The 15th day of the first lunar month) Chanting in Gansu Langmusi → Aba

Accommodation: Aba Ande Xi'na Hotel or equivalent

Day 9: (The 16th day of the first lunar month) Lianbao Yeze Scenic Area→Photograph Buddhist activities in each monasteries in Aba

Accommodation: Aba Ande Xi'na Hotel or equivalent

Sichuan Aba Prefecture West Holiday Travel Service Ltd

网址: http://kingtopchinatour.com 旅行社牌照號碼 L-SC-GN00901

Day 10: (The 17th day of the first lunar month) Photograph Buddhist activities in each monasteries in Aba → Zoige

Accommodation: Zoige Kai De Feng Hotel or equivalent

Day 11: (The 18th day of the first lunar month) Zoige Prairie → Lanzhou

Accommodation: Lanzhou Sapphire Hotel or equivalent

Day 12: (The 19th day of the first lunar month) Drop-off in Lanzhou Airport for the early flight

詳細行程/Detailed itinerary:

第一天: 乘机抵达蘭州机场→入住酒店

蘭州中川國際機場接團,乘車前往酒店,入住休息。

行進順序: (機場 70KM 酒店)

公里數及行車時間: (70KM)。高速路+城區路。行車約1小時。 住地海拔: 蘭州市 1520米

用餐:午餐*** 晚餐(中式合菜 50) 住宿:

住宿: 兰州蓝宝石大酒店同级

Day 1: Arrive at Lanzhou Airport → Hotel

Pick up at Lanzhou Zhongchuan International Airport, take tour bus to your hotel, check in and rest.

Specific line: Airport 70KM Hotel

Kilometres and driving time: 70KM. Highway + Urban road, driving about 1 hour. Residential elevation: Lanzhou City 1520M

Dining: Lunch * Dinner (In Hotel 50)**

Accommodation: Lanzhou Sapphire Hotel or equivalent

第二天: 蘭州→ 同仁縣拍上吾屯寺法會

【上吾屯寺】建於 1385 年(明洪武十八年),正月祈願法會為全寺最主要的宗教活動,法會期間將進行前行開示、預備灌頂、七級童子式灌頂、高級灌頂、會供等。

行進順序: (蘭州 336 KM 同仁)

公里數及行車時間: (336KM)。高速路+柏油路。行車約 4.5 小時。 住地海拔: 同仁縣 2480 米

用餐: 早餐(酒店內) 午餐(中式合菜 50) 晚餐(中式合菜 50) 住宿: 同仁時代大廈同級

Day 2: Lanzhou → Photograph Wutun Upper Monastery prayer session in Tongren County

[Wutun Upper Monastery] Built in 1385 (Ming dynasty, Hongwu period 18 years), the prayer session for the first month is the temple's most important religious activity, during the prayer session will be forward instruction, preparation of abhiseka ceremony, seven-level lad type abhiseka, advanced abhiseka, chopa, etc.

Specific line: Lanzhou 336KM Tongren

Kilometres and driving time: 336KM. Highway + Asphalt road, driving about 4.5 hours.

Residential elevation: Tongren County 2480M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Tongren Times Hotel or equivalent

第三天:全天拍攝郭嘛日寺吃舍飯大法會活動

今日全天拍攝郭嘛日寺吃舍飯以及大法會活動。

【郭嘛日寺】始建於明萬裏年間,彌勒殿是熱貢地區最大的未來佛殿,佛高 11 米,也是泥塑藝術的代表作之一。

【吃舍飯】就是郭麻日村的村民在那一年當中,如果有人去世,其家屬都要出資請全村的村民在郭麻日寺吃舍飯,以感謝在舉辦喪事期間大家的幫助。法會活動組織形式多樣,法舞表演主要是為了驅邪除魔,祈願新的一年吉祥如意,農畜興旺。

行進順序: (同仁縣 7KM 郭嘛日寺 7KM 同仁縣)

公里數及行車時間: (14KM)。柏油路。行車約 0.5 小時。 住地海拔: 同仁縣 2480 米

用餐:早餐(酒店內) 午餐(中式合菜 50) 晚餐(中式合菜 50) 住宿:同仁時代大廈同級

Day 3: Whole day photograph Guomari Monastery of eat shefan prayer session activities

Today, we will photograph Guomari Monastery of eat shefan prayer session activities.

[Guomari Monastery] Built in the Ming Wanli period, Maitreya Hall is the largest Future Buddha Temple in Regong region, the Buddha is 11 meters high and is one of the representative works of clay sculpture art.

Sichuan Aba Prefecture West Holiday Travel Service Ltd

网址: http://kingtopchinatour.com 旅行社牌照號碼 L-SC-GN00901

Residential elevation: Tongren County 2480M

Residential elevation: Xiahe County 2800M

[eat shefan] In that year, if someone dies, the family members of the villagers in Guomari village will pay for the villagers to have a meal in Guomari Monastery to thank them for their help during the funeral. The prayer session activities are organized in various forms, the dharma dance performance is mainly for the purpose of exorcising evil spirits and praying for good luck in the New Year, agricultural and livestock prosperity.

Specific line: Tongren County 7KM Guomari Monastery 7KM Tongren County

Kilometres and driving time: 14KM. Asphalt road, driving about 0.5 hour.

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Tongren Times Hotel or equivalent

第四天: 拍攝下吾屯寺大法會活動→赴夏河

【下吾屯寺】正月"祈願大法會"上的"跳欠"是一種重要的宗教儀式。表演者頭戴面具,身著華麗戲劇服裝,手持如意法寶表演護法、贊神、斬魔等內容。表现出一种气势宏大的诵经、音乐、舞蹈三位一体的宗教乐舞艺术。

行進順序: (同仁縣 6KM 下吾屯寺 97KM 夏河縣)

公里數及行車時間: (103KM)。柏油路。行車約2小時。

住地海拔: 夏河縣 2800 米

用餐:早餐(酒店內) 午餐(中式合菜 50) 晚餐(中式合菜 50)

住宿: 夏河玖盛國際飯店同級

Day 4: Photograph the activities of Wutun Lower Monastery prayer session → Xiahe

[Wutun Lower Monastery] The "cham dance" is an important religious ceremony on the "prayer session" in the first lunar month. The performers will wear mask, wearing gorgeous theatrical costumes and holding magic weapons to perform the protection, praise god, behead evil and other content. It is a religious music and dance art that embodies the trinity of chanting, music and dance.

Specific line: Tongren County 6KM Wutun Lower Monastery 97KM Xiahe County

Kilometres and driving time: 103KM. Asphalt road, driving about 2 hours.

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Xiahe Jiusheng International Hotel or equivalent

第五天: 上午拉蔔楞寺→赴郎木寺

【拉蔔楞寺】是藏傳佛教格魯派六大寺院之一,鼎盛時期,僧侶達到 4000 餘人,寺廟保留有全國最好的藏傳佛教教學體系。被世界譽為"世界藏學府"。歷時 15 天的祈禱法會在拉蔔楞寺這裏舉行,自正月初三日晚起,到正月十七日止。這裏是抓拍、搶拍人文照片的絕佳場所。

【<mark>郎木寺</mark>】位于四川、甘肃两省交界之处,号称为微缩版的"香格里拉",自古就是四川、甘肃、青海各族民众朝拜黑虎女神的圣地。小溪"白龍江"穿鎮而過,兩座寺院隔河相望,甘肅的是賽赤寺,四川的是格爾底寺。

行進順序: (夏河縣 2KM 拉蔔楞寺 184KM 郎木寺鎮)

公里數及行車時間: (186KM)。柏油路。行車約3小時。

住地海拔: 郎木寺鎮 3320 米

用餐: 早餐(酒店內) 午餐(中式合菜 50) 晚餐(中式合菜 50)

住宿: 郎木寺國際大酒店同級

Day 5: In the morning to photograph Buddhist Debate in Labrang Monastery → Langmusi

[Labrang Monastery] It is one of the six big monasteries of Gelug sects of Tibetan Buddhism, in its heyday, there were more than 4,000 monks and the temple maintained the best teaching system of Tibetan Buddhism in China. Known as the "World Tibetan Institutions". The 15-day dharma assembly is held here at Labrang Monastery, starting from the evening of the 3rd day of the 1st lunar month and ending on the 17th day of the 1st lunar month. This is a perfect place to capture and snap photos of humanities.

[Langmusi] It located at the provincial border of Sichuan Province and Gansu Province, known as a miniature version of Shangri-La, it has been a sacred place for people of all ethnic groups in Sichuan, Gansu and Qinghai to worship the black tiger goddess since ancient times. The brook "Bailong River" crosses the town and the two monasteries face each other across the river, in Gansu is the Sertri Monastery or as some call it, the Gansu Monastery; in Sichuan is Kirti Monastery.

Specific line: Xiahe County 2KM Labrang Monastery 184KM Langmusi Town

Kilometres and driving time: 186KM. Asphalt road, driving about 3 hours.

Residential elevation: Langmusi Town 3320M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Langmusi International Hotel or equivalent

第六天: 上午拍郎木寺展佛活動→碌曲

【<mark>郎木寺展佛活動</mark>】佛像是大型的唐卡,是每個寺廟的鎮寺之寶。由大法師率領僧眾抬著巨幅彩繡大佛像,到寺院 附近山麓固定的曬佛臺上展開,而後僧眾頌贊佛陀功德,念沐浴經,萬眾肅然。其場面莊嚴宏大,氣勢非凡。

行進順序: (郎木寺 85KM 碌曲縣)

Sichuan Aba Prefecture West Holiday Travel Service Ltd

网址: http://kingtopchinatour.com 旅行社牌照號碼 L-SC-GN00901

公里數及行車時間: (85KM)。柏油路。行車約2小時。

住地海拔:碌曲縣 3500 米

用餐: 早餐(酒店內) 午餐(中式合菜 50) 晚餐(中式合菜 50)

住宿:碌曲隆达大酒店同級

Day 6: In the morning photograph Thangka unfolding in Langmusi → Luqu

[Thangka Unfolding in Langmusi] The Buddha is a large Thangka, the treasure of every temple. The major master leads monks to carry the huge Buddha picture of embroider, to put it on the fixed display spot on the mountain nearby, then monks will recite Buddha merits and chant, all people present here keep quiet. The scene is grand and astonishing, especially spectacular.

Specific line: Langmusi 85KM Luqu County

Kilometres and driving time: 85KM. Asphalt road, driving about 2 hours.

Residential elevation: Luqu County 3500M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Lugu Ronda Hotel or equivalent

第七天: 拍西倉寺跳法舞、亮寶等法會活動

【西倉寺】拍摄跳法舞、亮寶等法會活動,當神聖的祈福被佛光籠罩,這是一場信仰的盛會。部落的男丁身著華麗藏服跟隨"戰神"行走,並"曬"出本部落的寶物,藏族男兒手握"長矛"、彩色經幡和旌旗列隊場面可謂浩浩蕩蕩。

【跳法舞】"亮寶"結束後,西倉寺僧人身穿華麗袍子帶著面具跳"法舞",跳法舞是正月大法會的一項重要內容,當佛樂響起,法鼓鏗鏘,舞者們頭戴著各種面具,通過形象力很強的動作來表達對新年的美好祈願,祈願來年風調雨順、一切順意。

行進順序: (碌曲 8KM 西倉寺 93KM 郎木寺)

公里數及行車時間: (101KM)。柏油路。行車約 2.5 小時。

住地海拔: 郎木寺鎮 3320 米

用餐: 早餐(酒店內) 午餐(中式合菜 50) 晚餐(中式合菜 50)

住宿: 郎木寺國際大酒店同級

Day 7: Photograph the activities of Cham dance, Treasure Display and others in Xicang Temple

[Xicang Temple] Take photos of cham dance, treasure display and other dharma activities, when the sacred blessing is covered by the Buddha light, it is a feast of faith. Tribal men in splendid Tibetan costumes follow the "god of war" and "display" the treasures of the tribe, Tibetan men holding "spears", colorful prayer flags and banners march in a vast parade scene.

[Cham dance] After the "treasure display", Xicang Temple monks in a gorgeous robe with a mask dance "Cham dance", the Cham dance is an important part of the prayer session in the first month, when Buddhist music starts, drums sonorous, dancers wore a variety of masks, through the image of strong action to express wishes for happiness in the New Year, pray for good weather of coming year, everything goes well.

Specific line: Luqu 8KM Xicang Temple 93KM Langmusi

Kilometres and driving time: 101KM. Asphalt road, driving about 2.5 hours.

Residential elevation: Langmusi Town 3320M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Langmusi International Hotel or equivalent

第八天:甘肅郎木寺念經→阿壩縣

【<mark>郎木寺</mark>】正月的法會期間活動繁多,節日期間會舉行誦經、辯經、放生、演藏戲等等、吸引了四面八方的藏民, 甘肅、青海、四川三省交界處的藏牧民穿著節日的盛裝,扶老攜幼,結伴而來參加這一盛會。

行進順序: (郎木寺 268KM 阿壩縣)

公里數及行車時間: (268KM)。柏油路。行車約5小時。

住地海拔: 阿壩縣 3290 米

用餐: 早餐(酒店內) 午餐(中式合菜 50) 晚餐(中式合菜 50)

住宿: 阿壩縣安德喜納酒店同級

Day 8: Chanting in Gansu Langmusi → Aba

[Langmusi] There are many activities during the prayer session of the lunar January, such as chanting, debate scriptures, releasing animals, performing Tibetan opera, etc., which attract the Tibetan in all directions. The Tibetan herdsmen from the junction of Gansu, Qinghai and Sichuan Provinces will dress up in festive costumes, with the young and the old come to this event together.

Specific line: Langmusi 268KM Aba County

Kilometres and driving time: 101KM. Asphalt road, driving about 2.5 hours.

Residential elevation: Aba County 3290M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50) Accommodation: Aba County Ande Xi'na Hotel or equivalent

第九天: 蓮寶葉則風景區→阿壩縣各寺院佛事活動外拍

【蓮寶葉則景區】距阿壩縣城僅39公里,素有"蜀山之源・昆侖天梯"之稱。主要以奇峰異石,冰川遺跡、雪山湖泊為主,

Sichuan Aba Prefecture West Holiday Travel Service Ltd

网址: http://kingtopchinatour.com 旅行社牌照號碼 L-SC-GN00901

被稱為 "天神的後花園"。之後前往阿壩縣各寺院外拍各種佛事活動。

行進順序: (阿壩縣 45KM 蓮寶葉則 45KM 阿壩縣)

公里數及行車時間: (90KM)。柏油路。行車約 2.5 小時。

住地海拔: 阿壩縣 3290 米

用餐: 早餐(酒店內) 午餐(中式合菜 50) 晚餐(中式合菜 50) 住宿: 阿壩縣安德喜納酒店同級

Day 9: Lianbao Yeze Scenic Area → Photograph Buddhist activities in each monasteries in Aba

[Lianbao Yeze Scenic Area] Only 39 kilometers away from Aba County, known as "the source of Shushan • Kunlun Ladder ". It mainly consists of picturesque peaks and rocks, remnants of glaciation and snow mountain lakes, known as "the god's backyard garden". After that, we will take pictures of the Buddhist activities in each monasteries in Aba.

Specific line: Aba County 45KM Lianbao Yeze 45KM Aba County

Kilometres and driving time: 90KM. Asphalt road, driving about 2.5 hours.

Residential elevation: Aba County 3290M

Residential elevation: Zoige County 3304M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Aba Ande Xi'na Hotel or equivalent

第十天:阿壩縣各寺院佛事活動外拍→若爾蓋

【各莫寺】外拍佛事活动,各莫寺又稱慧園寺,為四川省阿壩州藏傳佛教三大格魯派寺院之一,是黃教六大寺之拉 蔔楞寺的分寺之一。至今 200 多年的歷史。

行進順序: (阿壩縣 15KM 各莫寺 218KM 若爾蓋)

公里數及行車時間: (233KM)。柏油路。行車約6小時。

住地海拔: 若爾蓋縣 3304 米

用餐: 早餐(酒店內) 午餐(中式合菜 50) 晚餐(中式合菜 50)

住宿: 若爾蓋凱德豐大酒店同級

Day 10: Photograph Buddhist activities in each monasteries in Aba → Zoige

[Gemosi] Today photograph the Buddhist activities. It is also known as Huiyuan Temple, is one of the three Gelug monasteries of Tibetan Buddhism in Aba Prefecture, Sichuan Province, it is one of the sub-monasteries of Labrang Monastery. It has a history of more than 200 years.

Specific line: Aba County 15KM Gemosi 218KM Zoige

Kilometres and driving time: 233KM. Asphalt road, driving about 6 hours.

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Zoige Kai De Feng Hotel or equivalent

第十一天: 若爾蓋大草原→蘭州

【<mark>若爾蓋草原</mark>】在藏語中的意思是"犛牛喜歡的地方",冬天的若爾蓋是真正神的天堂,這時候的冬天幾乎沒有遊人,只有暖陽、藏民和往日不曾見過的風景,露出來它最聖潔的一面,時間仿佛靜止了一般,猶如天國。

行進順序: (若爾蓋縣 470KM 蘭州市)

公里數及行車時間: (470KM)。高速路+柏油路。行車約7小時。

住地海拔: 蘭州市 1520 米

用餐: 早餐(酒店內) 午餐(中式合菜 50) 晚餐(中式合菜 50)

住宿: 兰州蓝宝石大酒店同级

Day 11: Zoige Prairie → **Lanzhou**

[Zoige Prairie] In Tibetan, it means "the place that yaks like", in winter, Zoige is the true heaven of god, at this time, there are almost no tourists in winter, only the warmth of sun, Tibetan people and the scenery that we have never seen before, shows its most holy side, time seems to stand still, like a heaven.

Specific line: Zoige County 470KM Lanzhou City

Kilometres and driving time: 470KM. Highway + Asphalt road, driving about 7 hours. Residential elevation: Lanzhou City 1520M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Lanzhou Sapphire Hotel or equivalent

第十二天: 蘭州中川國際機場→乘机返程结束愉快之旅

前往蘭州中川國際機場,乘機返程結束愉快之旅!

行進順序: (酒店 70KM 機場)

公里數及行車時間: (70KM)。高速路+城區路。行車約1小時。

用餐:早餐(酒店內) 午餐***

Day 12: Lanzhou Zhongchuan International Airport → Take the flight home and end the pleasant journey

Go to Lanzhou Zhongchuan International Airport, take the flight home and end the pleasant journey!

Specific line: Hotel 70KM Airport

网址: http://kingtopchinatour.com 旅行社牌照號碼 L-SC-GN00901

Kilometers and driving time: 70KM. Highway + Urban Road, driving about 1 hour. Dining: Breakfast (in the hotel) lunch: ***

頌: 收穫一次完美的攝影之旅!

Harvest a perfect photography trip!